
 

 

FAU-møte 8. november 2023 
 

Møteledelse: Live Lo Tessem og Merete Bringedal Houge 

Referent: Anne Siri K. Bekkelund 

1: Oppmøte 

1 Rød Live Lo Tessem JA 

1 Grønn Eirik Austad JA 

1 Gul Mari Haukås Norman JA 

1 Blå Thor Kristian Øvergaard  JA 

2A Lisbeth M. Uvaag NEI (Dan Eriksson stiller) 

2B Una Solbakken Grosch NEI 

2C Øystein Roghell JA 

3A Anne Siri Koksrud Bekkelund JA 

3B Daniel Andreas Tveiten JA 

3C Vera Lagana  JA 

4A Cathrine Holme Barry JA 

4B Birgitte Rønneberg Opdal JA 

4C Dan Eriksson JA 

4D Bjørn Christian Thode NEI (Camilla Herbern stiller) 

5A Christopher Tollefsen JA 

5B Kjersti Jeanette Wike Kronvall JA 

5C Camilla Tully JA 

6A Victoria Elisabeth Salbu  JA 

6B Kristi Mo Bjørgo NEI (Klassekontakt Trine Hage stiller) 

6C Ingrid Cecilie Nestvold JA 

7A Mia Loubello NEI (Birgitte R. Opdal stiller) 

7B Merete Bringedal Houge JA 

7C Camilla Herbern JA 

 

2: Rektor informerer  

Elevene 

• Oppstart 1. trinn 

o Fornøyd med oppstart – bedre overgang fra barnehage til 1. klasse 

• Oppfordring til å lese hjemme hver dag 

Anne på skolebiblioteket kan hjelpe med å finne bøker til barna. 

• Mange aktiviteter ut over høsten: Lesedager, Kantine, Nisser på ville veier, Luciadag 

med mer. 

• Rutiner for sammenslåing av klasser – se eget skriv.  

o Melder om gode resultater fra 5. klasse 

• Jamf er rullet ut – foreldre kan nå styre barnas læringsbrett i detalj. 



 

 

Ansettelser/rekruttering 

• Generelt vanskelig å få tak i lærere – 10.000 tomme studieplasser nasjonalt hvor 40% 

av disse plassene gjelder lærerutdanningen 

Skoledrift 

• Biblioteket «relanseres» snart 

• Oppgradering av uteområdet er ønsket og jobbes med.  Skolen ønsker at Oslobygg 

skal – sikre og forbedre tribuneområdet, samt flere leker. 

• Spørsmål om fotballbanen  

o Banen var i sin tid en privat gave. Dermed tar ikke Oslo kommune 

(v/Oslobygg) noe ansvar for den. 

o Rehabiliteringen foretatt nylig, bekostet av Try, var dessverre ikke spesielt 

vellykket, og dekket er nå ujevnt. Men skolen kan ikke gjøre noe med det.  

• Skolen jobber daglig med å trygge skolemiljøet for alle elever, men vil ha et økt fokus 

på mangfold i periode 4 (uke 2-9) hvor tema er: "Identitet og kulturelt mangfold".   

• Innspill/diskusjon om mye stygg språkbruk. Skolene i området samarbeider og deler 

erfaringer om tiltak og handlingsplaner 

• Kort diskusjon om mobilbruk og fare for nettovergrep 

 

Nasjonale prøver 

• 5. trinn: Vesentlig forbedring i engelsk, klar forbedring i regning og lesing. Barna fra 

Grindbakken gjør det også veldig godt i 8. trinn (når de går over til Midtstuen). 

 

3: Informasjon fra FAU-styret om møte med skolens ledelse 

• Kommunikasjon mellom FAU og skolen 

• Ønsker fra skolen om hva FAU kan bidra med 

o Trafikkvakt 

o FAU-deltakelse på førskoledag (trafikk- og trivselskomiteen) 

o Betale og organisere foredrag for foreldregruppen (f.eks. nettvett) 

o Juleverksted 

o Gjenglemt tøy er et stort problem 

• Diskriminerende språkbruk 

• Mangfoldsdag 

FAU ber trafikkomiteen vurdere forslag fra skolen om trafikkvakter langs skoleveien. 

Trafikkomiteen tar kontakt med politiet om det er mulig å prioritere trafikkontroller langs 

skoleveien i området. 

FAU vil jobbe med å finne en effektiv og konstruktiv arbeidsform for ta opp saker og 

innspill til skolen. Et eksempel er at vi kan sette et tema på agendaen i et FAU-møte, for 

så å invitere rektor til å presentere dette i neste møte. 



 

 

FAU-representantene bes sende ut en påminnelse til foreldre om å hente gjenglemt tøy. 

4: Økonomi – status 

• Merete gikk gjennom status 

• FAU har vedtatt å gi 16.000 kroner til lysrigg til skolen 

• Diskusjon om hvordan FAU kan øke inntektene. F. eks. donasjoner.  

Styret utarbeider et utkast til rutiner/vedtekter for tildeling av midler fra FAU som 

behandles i et senere FAU-møte. 

5: Foreldreinnsats – ny oversikt 

Oversikten over foreldreinnsats per klasse oppdateres pga at juleforestilling utgår. FAU-

styret la frem et forslag til ny oversikt. 

Det ble foreslått å forenkle oppsettet ved at én bestemt oppgave fordeles på færre 

klasser. Styret sender ut nyt forslag som vedtas digitalt. 

6: Status fra komiteene om aktuelle saker de arbeider med 

Trafikkomiteen  

• Har hatt møte med Marius Nome. Komiteen skal sende brev til kommunen ang. 

trappa og sikksakkstien, samt til Bymiljøetaten angående prioritert brøyting. 

• Informasjon om reflekskampanjen kommer. 

• Kommunikasjon med Bymiljøetaten om området rundt Voksenkollen T. 

Det ble ikke tid til egne diskusjoner ved de øvrige komiteene i dette møtet. 

7: Eventuelt/hva rører seg i klassene? (Avhengig av tid til rådighet) 

Et forslag om å å fokusere på vold i hjemmet ble luftet, f. eks. ved å undersøke opplegget 

rundt filmen «sinna mann». 


